

ACI Signed Cooperation Agreement with Macau Productivity and Technology Transfer Center (CPTTM) on the Incentive Subsidy Scheme for Certification International Management System Standards

Accredited Certification International Limited (ACI) has been selected to become part of the incentive subsidy scheme offered by Macau Productivity and Technology Transfer Center (CPTTM) for the applicants of International Management System Standards Certification.

After going through certification processes and being awarded the relevant ACI certificates of management system standards, any local enterprises or organizations or institutions in Macau are eligible for applying for funding from CPTTM under the said incentive subsidy scheme. This scheme will undoubtedly motivate the implementation of various International Management Systems and thus upgrade the management level of enterprises or organizations or institutions in Macau.

ACI has an excellent reputation in industry and among costumers. Signing cooperation agreement with CPTTM further signifies that ACI is internationally recognized as an impartial and professional certification body.



ACI®

Tel: 3977 8988 Fax 2806 1940

enquiry@aci-limited.com www.aci-limited.com

ACI与澳门生产力暨科技转移中心(CPTTM)签订国际管理体系标准首次认证费用资助计划合作协议

根据与澳门生产力暨科技转移中心(CPTTM)所定的合作协议，国际认可认证有限公司(ACI)已成为，由CPTTM所提供的，国际管理体系标准首次认证资助计划的认可认证机构。

通过ACI的管理体系认证并成功获得相关证书的澳门企业或组织机构将有资格，根据此资助计划，向CPTTM申请首次认证费用资助。整项计划无疑将推动各种国际管理体系在澳门的发展，并藉此提升当地企业或组织机构的管理水平。

ACI在业界和客户中有着良好的声誉。是次与CPTTM签订合作协议更引证了ACI是受国际认可的中立及专业的认证机构。



ACI®

Tel: 3977 8988 Fax 2806 1940

enquiry@aci-limited.com www.aci-limited.com